
Notulen Algemene Ledenvergadering KV Foarut dd 28 maart 2022 

 

1. Opening 

Bauke opent de vergadering. Vorig jaar geen vergadering gehad ivm Corona. 

Speciaal welkom aan de ereleden, Jos en Sietse.  

We staan 1 minuut stil bij de overledenen dit jaar: 

Doet Nauta, Minne Hovenga, Sjoerd Jongema, Robert van Wieren, Sietse van Wieren, vrouw 
Kolff, Margriet Boersma, Willem van Wieren, Gerrit Julianus, Arend Jan Talens, Piebe 
Hovenga, Frou Hellinga en ôfrûne snein noch, Sietse Posthumus 

3 consumpties voor rekening van de KV. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 
Afmeldingen:  
Joop Hellinga, Oepie Larooi, Hans Nauta, Hans Hiemstra, Albert Scheenstra, Jan Posseth, 
Marijke Julianus, Peter Baron, Wiep van Wieren (zit in quarantaine), André Boersma 
 
Mededeling: 
- Dirk Wiersma heeft een hersenbloeding gehad. Coby is even bij Gré langsgeweest. Gaat 

goed met hem. Had afgelopen weekend verlof. Zit in revalidatie in Beetsterzwaag. 
- Poiesz actie loopt nog. Munten kunnen bij Coby, Bauke of Maaike ingeleverd worden.  
 
Ingekomen stukken: 
- Uitnodiging ALV van de KNKB 
- Keatsfreon. Erg leuk deze keer. Wie hem in wil zien, dat mag! 

 In de pauze is er weer een verloting.  

 
3. Notulen 

 
a. ALV dd 6 maart 2020 

Er zijn geen op- en/of aanmerkingen over het verslag. Dit is hierbij goedgekeurd. 
b. Jaarverslag 2020 en jaarverslag 2021 

Coby heeft weer een prachtig jaarverslag gemaakt. Van 2 jaren dit keer, omdat er in 2020 
weinig heeft plaatsgevonden vanwege de Corona. 
167 leden 
25 jeugdleden 
5 ereleden 

 

4. Rekening en verantwoording penningmeester 2020 – 2021 
a. Bespreking financieel overzicht 2020 – 2021 

Maaike doet – ivm afwezigheid van Ida – het financieel verslag. 



De financiën kabbelen ieder jaar wat achteruit. Er moet financieel wat gebeuren om de 
KV gezond te houden! 

b. Verslag kascommissie 
Klaas Kuperus en Jos van Wieren zaten in de kascommissie en hebben begin 2022 met 
Ida de administratie bestudeerd.  
Jos doet een woordje. Hij heeft het overgedragen aan Ida. Dat had niet beter gekund! Ida 
heeft de financien op peil weten te houden en te zorgen voor een mooie buffer. 
Jos stelt de vergadering voor om het bestuur decharge te verlenen. De vergadering stemt 
hiermee in door middel van een applaus. 

c. Benoeming nieuwe kascommissie 
Jan Wassenaar wil wel met Jos in de kascommissie. 

d. Begroting 2022 
Is niet gemaakt. Het leek ons beter dat het nieuwe bestuur dit op gaat pakken. Dan 
kunnen zij hun planning van het seizoen hierin meenemen. 
  

5. Verslag Jeugdcommissie 

Trainingen Er is nog steeds geen jeugdtrainer…. 

Jeugdleden  25 jeugdleden 

Prima seizoen gehad, ondanks corona en beperkende maatregelen. 

Voor dit seizoen opnieuw ingeloot voor Schoolkaatsproject en Poiesz actie. 

Dit seizoen komt Tunno Schurer – hier op de Tsiene – het hoofdklasse partuur trainen 
van Tsjisse, Renze Pieter en Hans Wassenaar. Proberen om hier met onze oudste 
jeugd bij aan te sluiten. Trainingen starten op 4 april.  

Suggestie vanuit de vergadering: kaatskamp organiseren. 

 

6. KNKB 
a. Behandeling voorstellen 

1. Jeugdfonds 
Er ligt een voorstel om een jeugdfonds op te zetten.  

2. Wedstrijdagenda voorstel A 
Er wordt vanaf 2023 gewerkt met één format en één wedstrijdagenda  

3. Wedstrijdagenda voorstel B 
Beleid van klassiekers en traditionele wedstrijden wordt bevroren.  
Stimuleringsbeleid ontwikkelen voor ambitieuze verenigingen 

  KNKB vragen wat de klassiekers en traditionele wedstrijden zijn.  

4. Inning inleggeld wedstrijden 
Voorstel om inleggeld bij opgave te betalen via Ideal. 

5. Lidmaatschap KNKB 
Contributie niet omhoog 
Principe ‘de gebruiker betaalt’ verder ontwikkelen 

Bestuur vraag de vergadering om vrij mandaat. Kijken hoe de vergadering verloopt en 
eventueel meegaan met de meeste stemmen. 



b. Afvaardiging Algemene Voorjaarsvergadering KNKB 
Klaas en Bauke gaan er naar toe. Als 1 van hen niet kan, gaat Stephan mee.  

 

7. Bespreken concept wedstrijdagenda 
Bauke neemt de agenda door met de vergadering. 
Geertje Schukken merkt op dat groep 3 en 4 dit jaar ook meedoen met de Polle partij. 
Voorgaande jaren was deze alleen voor groep 5 tm 8.  

  Verder geen vragen/ opmerkingen. Agenda is dus bij deze goedgekeurd. 

8. Beleidszaken KV Foarut 
a. Materiaal en materieel 

Is commissie voor opgericht/ ingericht. Lijnen zijn al gewassen. Nieuwe commissie gaat 
dit oppakken. 

 

Pauze met verloting 

Hans Wassenaar wint de verloting. 

 

9. Bestuursverkiezing 
Bauke blijft zitting houden in bestuur. 
Maaike treedt af. Bauke doet een woordje. Is in 2006 in het bestuur gekomen. Zat vanaf 
2016 in het hoofdbestuur.  
Coby treedt af. Is in 2004 in het bestuur gekomen.  
Lolke Jan Dijkstra komt namens de KNKB binnen. Coby krijgt het bondsinsigne opgespeld met 
dank voor al haar werk voor de KNKB en de federatie. 
Daarna neemt Maaike het woord. Zij bedankt Coby namens de leden en het bestuur voor 
haar geweldige inzet al die jaren!  
Diverse attenties worden overhandigd, fotoboekje, glazen standaard, kadobon, bos bloemen 
en als klap op de vuurpijl benoemen Bauke en Maaike Coby als erelid van de KV. 
 
Coby doet tenslotte zelf ook nog een afscheidswoordje. 
 
Nieuwe kandidaten: 
Leendert van Wieren  (voorzitter samen met Bauke) 
Sjoerd Hovenga  (penningmeester) 
Stephan Bijlsma  (secretariaat) 
Silke Meesters   (wedstrijdsecretariaat) 
Willem Ringia   (algemeen lid) 
 
De vergadering gaat akkoord met deze nieuwe bestuursleden. 

  



 
10. Rondvraag 

 
- Jos feliciteert het nieuwe bestuur en wenst ze succes! 
- Sjoerd bedankt ook alvast de commissies voor de hulp bij het nieuwe bestuur. 
- Leendert roemt het bestuur voor hun inzet. Ook Ida. Het spijt Leendert persoonlijk erg 

dat ze er vanavond niet bij is.  
Leendert wil Coby nog een kleine titel geven. Coby is de Koningin van de KV Foarut 
Marsum!  
Ze gaan als nieuw bestuur vol goede moed los. Als er kritiek is, graag zeggen en niet 
achter de rug om. Bedankt Minne ook nog voor het leiden van 2 vergaderingen.  

- Hans Wassenaar wenst het nieuwe bestuur ook veel succes! 
- Minne Hovenga geeft aan blij te zijn dat er een nieuw bestuur is en nieuwe commissies 

zijn.  
- Jelle Veenstra sluit zich bij Minne.  
- Klaas Kuperus wil het oude bestuur ook bedanken voor de goede samenwerking en de 

leuke tijd en hoopt dat hij dat ook weer met het nieuwe bestuur gaat beleven.  
 

11. Sluiting 

Bauke bedankt Klaas en Jeltje voor het openstellen van het café en de vergadering voor hun 
aanwezigheid.  

 
  


